
  Verslag GR 29/08/2019  1/13 

 
 

VERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD VAN 29 AUGUSTUS 2019 
 
 
Aanwezig: Jordi Boulet, voorzitter 

Werner Raskin, burgemeester 
Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, schepenen 
Alfons Capiot, Serge Voncken, Michel Vanroy, Carine Moors, Wim Hellinx, Wendy Bollen, 
Rudi Coenegrachts, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Heidi Berx, Liesbeth Werelds, Stanny 
Crommen, Eddy Vandecaetsbeek, Jasper Goffin, raadsleden 
Geert Rouffa, algemeen directeur 
 

 
Verontschuldigd: 

 
Marc Bamps, raadslid 
 

 
De vergadering wordt geopend om 20u05 
 
In openbare vergadering 
 

01 Financiën (gemeente) - BBC - Vaststellen beleidsdomeinen - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de voorgestelde samenstelling van beleidsdomeinen unaniem goed. 
 
Vanaf boekjaar 2020 is het meerjarenplan een geïntegreerd meerjarenplan opgesteld door de gemeente en het 
openbaar centrum voor maatschappelijk welzijn. Essentieel in de opmaak van het meerjarenplan zijn de 
budgetsleutels waaraan in een latere fase kredieten worden toegewezen. Een budgetsleutel bestaat uit 2 delen: 
de boekhoudkundige algemene rekening en een beleidsveld. Het stelsel van mogelijke beleidsvelden is 
vastgesteld door de Vlaamse overheid en ieder bestuur selecteert en gebruikt die beleidsvelden die het nuttig 
acht. De gekozen beleidsvelden worden gegroepeerd in beleidsdomeinen. 
 
Het voorstel van samenstelling van beleidsdomeinen is gebaseerd op de bestaande toestand, uitgebreid naar 
aanleiding van de integratie tussen de gemeente Hoeselt en het OCMW Hoeselt en bijgestuurd naar aanleiding 
van nieuwe beleidsvelden voorgesteld door de Vlaamse overheid. 
 
 

02 Financiën (gemeente) - Belasting op de afgifte van administratieve stukken - Aanpassing van het 
besluit van 31 mei 2018 - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt het belastingreglement op de afgifte van administratieve stukken unaniem goed. 
 
Vanaf 1 januari 2020 wordt voor een termijn eindigend op 31 december 2025 een belasting geheven op de afgifte 
van administratieve stukken. De tarieven blijven ongewijzigd t.o.v. het huidige belastingreglement.  
 
 

03 Financiën (gemeente) - Belasting op de inname van het openbaar domein - Aanpassing van het besluit 
van 30 april 2015 - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt het belastingreglement op de inname van openbaar domein unaniem goed. 
 
Vanaf 1 januari 2020 wordt voor een termijn eindigend op 31 december 2025 een belasting geheven op de 
inname van het openbaar domein. Het tarief blijft ongewijzigd t.o.v. het huidige belastingreglement. 
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04 Financiën (gemeente) - Belasting op leurhandel - Aanpassing van het besluit van 23 juni 2016 - 
Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt het belastingreglement op de leurhandel unaniem goed. 
 
Vanaf 1 januari 2020 wordt voor een termijn eindigend op 31 december 2025 een belasting geheven op de 
leurhandel. Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen worden de tarieven aangepast als volgt: 
- het tarief per dag wordt verhoogd van 5,00 EUR naar 10,00 EUR; 
- het tarief per week wordt verhoogd van 15,00 EUR naar 25,00 EUR. 
De overige tarieven blijven ongewijzigd t.o.v. het huidige belastingreglement. 
 
 

05 Financiën (gemeente) - Belasting op de standplaatsen op kermissen op het openbaar domein - 
Aanpassing van het besluit van 24 september 2015 - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt het belastingreglement op kermissen unaniem goed. 
 
Vanaf 1 januari 2020 wordt voor een termijn eindigend op 31 december 2025 een belasting geheven op de 
standplaatsen op kermissen op het openbaar domein. De tarieven blijven ongewijzigd t.o.v. het huidige 
belastingreglement. 
 
 

06 Financiën (gemeente) - Belasting op het verhuur van voertuigen met bestuurder - Aanpassing van het 
besluit van 28 februari 2013 - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt het belastingreglement op de verhuur van voertuigen met bestuurder unaniem goed. 
 
Vanaf 1 januari 2020 wordt voor een termijn eindigend op 31 december 2025 een belasting geheven op het 
verhuur van voertuigen met bestuurder. Het tarief blijft ongewijzigd t.o.v. het huidige belastingreglement. 
 
 

07 Overheidsopdrachten - Samenwerkingsovereenkomst met Fluvius voor de gelijktijdige uitvoering van 
werken in het kader van het riolerings- en wegenisproject R001359 'Fazantstraat, Bosduifstraat e.a.' - 
Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de samenwerkingsovereenkomst tussen de gemeente Hoeselt en Fluvius m.b.t. het 
riolerings- en wegenisproject R001359 ‘Fazantstraat, Bosduifstraat e.a.’ unaniem goed. 
 
Het betreft een dossier voor de aanleg van een gescheiden rioleringsstelsel en de aanpassing van het wegdek in 
de Fazantstraat, de Bosduifstraat en een aantal andere straten binnen recreatiegebied Schabos. 
 
Volgens informatie van Fluvius werd het rioleringsdossier Schabos recent opgedragen in het 
subsidiëringsprogramma VMM, vastgelegd onder dossier L219146. Dat wil concreet zeggen dat Fluvius kan 
starten met een ontwerp om in recreatiegebied Schabos een vuilwaterriolering aan te leggen die haar vuilvracht 
zal lozen in de Aquafincollector op het grondgebied Tongeren/Kortessem. 
 
Zolang het project beperkt blijft tot de aanleg van een vuilwaterriolering met bijhorend sleuf- en wegherstel is er 
voor de gemeente Hoeselt geen financieel aandeel in de studie en aanleg van dit dossier. Bijgevolg is de 
samenwerkingsovereenkomst wat de kostenverdeling betreft niet meteen relevant, maar dient ze enkel als 
administratief document waarbij de gemeente zich akkoord verklaart dat Fluvius als bouwheer dit project in 
uitvoering zal brengen en de gemeente Hoeselt als medeopdrachtgever (weliswaar zonder tussenkomst in de 
kosten) zal samenwerken in dit dossier aangezien deze werken worden uitgevoerd op grondgebied gemeente 
Hoeselt. 
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Schepen Bert Vertessen licht het agendapunt toe. Hij benadrukt dat dit project volledig gesubsidieerd is en dat 
het de gemeente Hoeselt niets zal kosten. Fluvius zorgt bij de werken voor het sleufherstel en brengt de 
bestaande onverharde wegen terug in hun oorspronkelijke staat. 
 
Raadslid Jasper Goffin weet dat Fluvius en Aquafin hun werkgebied indelen in collectief dan wel individueel af te 
wateren rioleringszones. In bepaalde gebieden dient de bewoner zelf en op individuele basis in te staan voor de 
zuivering van zijn afvalwater. Ligt Schabos in een individuele of in een collectieve rioleringszone? 
 
Schepen Bert Vertessen verduidelijkt dat Schabos gelegen is in een collectieve rioleringszone. Wel zijn er enkele 
bewoners die de in het verleden al een installatie voor de individuele behandeling van afvalwater (IBA) hebben 
geplaatst. Ook zij zullen in de toekomst echter moeten aansluiten op de collectieve riolering. Overigens zal het 
gemeentebestuur ter gelegenheid van dit project ook de nutsmaatschappijen vragen om een prijsberekening op 
te maken voor het aanleggen en/of vernieuwen van de water-, gas- en elektriciteitsleidingen. Het schepencollege 
zal op basis van deze offertes oordelen of die aanleg opportuun en financieel haalbaar is. 
 
Raadslid Fons Capiot herinnert zich dat de kostprijs voor het aanleggen van waterleiding toch al veel langer 
bekend is. Het werd in het verleden al eens berekend en te duur bevonden. 
 
Raadslid Michel Vanroy antwoordt dat de financieringsregels binnen De Watergroep veranderd zijn. Schepen Bert 
Vertessen merkt op dat werkzaamheden in combinatie met het rioleringsproject financieel voordelig kunnen zijn. 
Daarom wordt dit onderzocht en overwogen. 
 
Raadslid Fons Capiot is er niet van overtuigd dat dit project de gemeente Hoeselt geen geld gaat kosten. Is 
sleufherstel van een onverharde weg wel voldoende om die terug goed bruikbaar te maken? Hij vermoedt dat het 
resultaat een heel modderige en slechte onverharde weg gaat zijn. Vervolgens zal de Technische Dienst toch 
moeten tussen komen en kosten moeten maken om het wegdek terug te fatsoeneren. 
 
Schepen Bert Vertessen gaat ervan uit dat het sleufherstel wel degelijk voldoende zal zijn om deze wegen terug in 
orde te krijgen. Dat is hem trouwens recent nog bevestigd door Fluvius. 
 
 

08 Overheidsopdrachten - Revisie toneeltrekken - Lastvoorwaarden en gunningswijze - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring voor het opstarten van overheidsopdracht nr. 2019-030 inzake 
de revisie van de toneeltrekken in GC Ter Kommen. 
 
Deze opdracht zal aanbesteed worden overeenkomstig de onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 
bekendmaking. De kostprijs wordt geraamd op 12.000,00 EUR incl. btw. 
 
 

09 Cultuur - Verlenging deelname projectvereniging Erfgoed Haspengouw 2021-2026 - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de deelname aan projectvereniging Erfgoed Haspengouw 2021-2026 unaniem goed en 
besluit hiervoor jaarlijks een financiële bijdrage te voorzien. 
 
Projectvereniging Erfgoed Haspengouw is het intergemeentelijk samenwerkingsverband tussen Bilzen, Borgloon, 
Gingelom, Heers, Hoeselt, Nieuwerkerken, Riemst, Sint-Truiden en Voeren voor een dynamische cultureel-
erfgoedwerking met en voor de lokale verenigingen. Zij bereiden momenteel een nieuwe cultureel-
erfgoedconvenant voor met de Vlaamse overheid om hun werking in de periode 2021-2026 te continueren en 
verder uit te diepen. Hierbij vraagt Erfgoed Haspengouw het engagement van de gemeente Hoeselt voor 
verlenging van de deelname aan de projectvereniging Erfgoed Haspengouw alsook om daarvoor de nodige 
financiële middelen te willen opnemen in het meerjarenplan i.c. 0,50 EUR/inwoner in de periode 2021-2026. 
 
 

10 Secretariaat (gemeente) - Intercommunale Vereniging voor Hulp aan Gehandicapten in Limburg (IGL) - 
Wijziging statuten en verzoek tot verlenging - Goedkeuring 
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De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring om een verzoek tot verlenging van de Intercommunale 
vereniging voor hulp aan Gehandicapten in Limburg te formuleren, waarbij de gemeente Hoeselt akkoord is met 
een verlenging van IGL met een nieuwe termijn van achttien (18) jaar (tot en met 9 november 2037) en waarbij de 
gemeente Hoeselt haar deelname aan IGL tijdens deze nieuwe termijn bevestigt. 
 
De gemeenteraad gaat tevens unaniem akkoord met de statutenwijziging zoals deze werd opgesteld in de 
bijgevoegde nota aan de Algemene Vergadering. 
 
 

11 Secretariaat (gemeente) - Intercommunale Vereniging voor Hulp aan Gehandicapten in Limburg (IGL) - 
Agenda algemene vergadering van 25 september 2019 en bepaling mandaat gemeentelijke 
afgevaardigde - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de agenda van de algemene vergadering van de Intercommunale vereniging voor hulp 
aan Gehandicapten in Limburg (IGL) op 25 september 2019 unaniem goed. 
 
Van de afgevaardigden, Rudi Coenegrachts (titularis) en Johan Schoefs (plaatsvervanger), die de gemeente 
Hoeselt op deze vergadering zullen vertegenwoordigen, wordt verwacht dat zij eenzelfde stemgedrag aannemen 
als de gemeenteraad. 
 
 

12 Secretariaat (gemeente) - Attest vervanging voorzitter OCMW- en gemeenteraad - Kennisgeving 
 
De gemeenteraad neemt kennis van het attest van Jordi Boulet, voorzitter van de OCMW- en gemeenteraad, 
opgemaakt d.d. 8 juli 2019 waarmee hij in geval van verhindering om redenen van vakantie, ziekte of andere 
omstandigheden raadslid Rudi Coenegrachts aanstelt als waarnemend voorzitter van de OCMW- en 
gemeenteraad tijdens elke periode van afwezigheid. 
 
 

13 Secretariaat (gemeente) - Notulen en zittingsverslag gemeenteraad van 27 juni 2019 - Goedkeuring 
 
De notulen en het zittingsverslag van de vergadering van de gemeenteraad van 27 juni 2019, opgemaakt onder 
verantwoordelijkheid van de algemeen directeur, worden unaniem goedgekeurd. 
 
 

Bijkomende punten: 
 
14 Secretariaat (gemeente) - Opwaarderen gemeenteplein - Kennisgeving 

 
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de 
mogelijkheid gebruik gemaakt om namens de fractie Wij Hoeselt een punt toe te voegen aan de agenda van de 
gemeenteraad van donderdag 29 augustus 2019. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Opwaarderen gemeenteplein: 
Wij Hoeselt stoort zich aan de toestand van het gemeenteplein, voornamelijk het gedeelte tussen de kerk en het 
gemeentehuis. Op de grasveldjes groeit enkel nog onkruid dat soms tot een halve meter hoog staat, een grasveld 
is getooid met een kapotte boom en de klinkers staan vol onkruid. Ons gemeenteplein met de kiosk, het klooster, 
het gemeentehuis en de kerk zou de parel, het uithangbord van onze gemeente moeten zijn, maar niets is minder 
waar. 
 
Het argument dat men geen sproeistoffen mag gebruiken zal aangehaald worden, maar dat is ons inziens geen 
reden om het plein te laten verloederen. Ik ben geen expert, maar ik ben ervan overtuigd dat er genoeg goedkope 
en waardige alternatieven zijn om van het gemeenteplein weer het pareltje van weleer te maken. Wij Hoeselt 
vraagt het bestuur om dringend actie te ondernemen ter zake, zodat we weer fier kunnen zijn op ons centrum. 
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Raadslid Eddy Vandecaetsbeek licht het agendapunt toe. 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat hij begrip heeft voor deze bemerkingen. Het onderhoud van het 
gemeenteplein maakt - voor alle duidelijkheid - deel uit van de planning van de Technische Dienst. De huidige 
situatie op het gemeenteplein wordt echter veroorzaakt door beperkingen in mankracht bij het personeel en door 
de piek in onkruidbestrijding op diverse locaties tijdens de zomerperiode. De Technische Dienst is permanent op 
zoek naar de optimale mix qua locaties in de planning van de onkruidbestrijding. Het gegeven dat er geen 
pesticiden meer gebruikt mogen worden bemoeilijkt de onkruidbestrijding natuurlijk aanzienlijk. Ondanks een 
zoektocht naar en het testen van diverse andere methodes blijkt er geen evenwaardig alternatief voorhanden. De 
resultaten van de alternatieven vallen tegen. Ook in andere gemeenten worstelt men trouwens met dit probleem. 
 
Schepen Bert Vertessen heeft in deze context overigens advies ingewonnen bij het Centrum Duurzaam Groen. Zij 
raden aan om het gemeenteplein enigszins te laten verwilderen en in bepaalde zones andere beplanting te 
voorzien (bvb. bodembedekkers, heesters, etc.). Dit zou het gemeenteplein weliswaar een ander uitzicht geven. 
Indien alle raadsleden hiermee akkoord zijn, wil de schepen dit laten uitvoeren. De boom voor het gemeentehuis 
wordt sowieso vervangen in het najaar wanneer de weersomstandigheden hiervoor gunstig zijn. 
 
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek stelt vervolgens nog voor om contact op te nemen met de eigenaar van het 
klooster. Hij zou graag zien dat de poort van het klooster die uitgeeft op het gemeenteplein op regelmatige basis 
opengesteld zou worden. Dit zou voor Hoeselt een meerwaarde zijn. Het raadslid meent dat de eigenaar hiervoor 
te vinden is. 
 
Raadslid Jasper Goffin pikt in op de contacten die de schepen heeft met het Centrum Duurzaam Groen en wijst 
erop dat deze instantie ook opleidingen en tools aanbiedt inzake alternatieve onkruidbestrijding. Het lijkt hem 
verstandig dat de gemeente Hoeselt hier gebruik van zou maken. 
 
Schepen Bert Vertessen geeft aan dat zowel hijzelf als enkele personeelsleden van de Technische Dienst deze 
opleidingen hebben gevolgd. Het blijkt - zoals gezegd - echter moeilijk om in de praktijk ook echt goede resultaten 
te boeken met de alternatieve bestrijdingsmethodes. 
 
 
Alvorens te starten met de behandeling van de toegevoegde agendapunten van de fractie Best Groen merkt 
voorzitter Jordi Boulet op dat er bij agendapunt 15 tot drie maal toe een stemming wordt gevraagd onder één 
agendapunt. Dat maakt het erg moeilijk werkbaar. Bovendien vraagt men om een mobiliteitsplan tegen de 
gemeenteraad van januari 2019. Dat zal allicht een vergissing zijn. En tot slot bestaat agendapunt 19 uit slechts 
één zin zonder enige achtergrondinfo of context. Dat maakt het dan weer erg moeilijk om een antwoord voor te 
bereiden. Voorzitter Jordi Boulet vraagt om toegevoegde punten beter uit te werken en vooral doordachter op te 
stellen. Hij zal hierop ook terug komen binnen de werkgroep die werkt aan het huishoudelijk reglement van de 
gemeenteraad. 
 

15 Secretariaat (gemeente) - Opeenvolging van grote bouwprojecten in Hoeselt centrum - Kennisgeving 
 
Raadslid Christiaan Hex heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 29 augustus 2019. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Opeenvolging van grote bouwprojecten in Hoeselt centrum: 
In het kader van de opeenvolging van grote bouwprojecten hebben wij volgende vragen voor het 
gemeentebestuur: 
- Hoeveel bezwaarschriften zijn er ingediend tegen het bouwproject ‘achter de grot’? 
- Bestaat er een gemeentelijke visie over het woonbeleid en de ruimtelijke ordening in onze gemeente? Is de 
ambitie binnen het gemeentebestuur om dergelijke visie op korte termijn te ontwikkelen? 
- Is het gemeentebestuur bereid om op korte termijn een actualisatie aan te brengen aan de inventarisatie voor 
beschermde dorpsgezichten? Graag vragen wij de stemming voor het opstellen van een actualisatie van de 
beschermde dorps(ge)zichten en dit voor de gemeenteraad van november 2019. 
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- Wat is de stand van zaken in het oprichten van de GECORO? Kan het gemeentebestuur ermee akkoord gaan dat 
bouwprojecten van een bepaalde omvang, zijnde meer dan 4 wooneenheden, slechts vergund kunnen worden 
nadat deze vergunningsaanvraag door de GECORO is behandeld? Idem voor gebouwen die onderdeel uitmaken 
van de inventaris voor beschermde dorpsgezichten of een andere bescherming in functie van onroerend erfgoed? 
Graag vragen we hierover de stemming aan. 
- De geplande bouwprojecten zullen resulteren in een ongeziene bevolkingstoename. Bestaat er een door de 
gemeenteraad goedgekeurd mobiliteitsplan voor onze gemeente? Is hier rekening gehouden met een sterke 
toename aan mobiliteit in de komende periode? Welke maatregelen worden in deze mobiliteitsstudie aangehaald 
om de verkeersdruk in Hoeselt Centrum te beperken? Gezien het feit dat deze vraag al herhaaldelijk werd gesteld 
de afgelopen jaren, willen we graag de stemming vragen over het opstellen van een gemeentelijk mobiliteitsplan 
en dit voor de gemeenteraad van januari 2019. 
- Gegeven de nakende bevolkingsgroei willen we graag weten welke compenserende maatregelen op korte 
termijn uitgevoerd zullen worden om de leefbaarheid in onze gemeente op peil te houden? 
 
Raadslid Jasper Goffin licht het agendapunt toe. 
 
Schepen Yves Croux antwoordt dat er 184 bezwaarschriften zijn ingediend tegen het betreffende bouwproject. 
Het gaat hierbij om 15 unieke bezwaarschriften die allen verwijzen naar gelijkaardige elementen in het 
aanvraagdossier. Het is duidelijk dat er in oorsprong een standaardbezwaarschrift in omloop was waarop de 
meeste bezwaarindieners zich gebaseerd hebben. 
 
Raadslid Jasper Goffin benadrukt dat het bij deze toch duidelijk is dat er bij de inwoners van Hoeselt 
verontwaardiging heerst over de omvang van dit specifieke project maar ook over het verdwijnen van historische 
dorpsgezichten in het algemeen. Te veel dorpsgezichten - kasteeltjes, statige villa’s en herenhuizen - gaan 
verloren ten koste van grote appartementsblokken. Deze dorpsgezichten geven nochtans identiteit aan Hoeselt. 
Het raadslid is van mening dat het gemeentebestuur een inspanning moet doen om de dorpsgezichten en de 
identiteit van de gemeente Hoeselt te beschermen. Dat kan in de eerste plaats door de inventaris van 
beschermde dorpsgezichten te actualiseren. Is het gemeentebestuur bereid om dit te doen? 
 
Schepen Yves Croux geeft aan dat hij begrip heeft voor deze opmerking. Deze markante gebouwen zijn op dit 
moment niet opgenomen in de inventaris van beschermde dorpsgezichten. Als je de bouwaanvragen dan 
rationeel gaat beoordelen en ze gaat aftoetsen aan de wetgeving volgt er een positieve evaluatie en wordt de 
bouwvergunning afgeleverd. Emotioneel gezien ligt dit natuurlijk moeilijker. Hij heeft daar ook alle begrip voor. 
De schepen heeft gevraagd om in het gemeentebudget 2020 een bedrag te voorzien om de inventaris van 
waardevolle dorpsgezichten te actualiseren in samenwerking met een studiebureau. Dat niet te na gesproken 
blijft het een moeilijke en dubbelzinnige kwestie. De Vlaamse overheid wil en eist immers een kernversterkende 
ruimtelijke ordening. In die optiek - ter bescherming van de resterende open ruimte - zijn appartementen wel 
verantwoord. Bovendien werden in Hoeselt al in de jaren ’70 appartementsgebouwen van 4 bouwlagen vergund 
en gebouwd. Helemaal nieuw is het dus ook niet. Schepen Yves Croux vindt het bouwproject achter de grot in de 
Dorpsstraat een kwaliteitsvol en esthetisch verantwoord project. Hij zal werk maken van een actualisatie van de 
inventaris van waardevolle dorpsgezichten. 
 
Raadslid Serge Voncken vraagt of het gemeentebestuur het aangehaalde bouwproject achter de grot in de 
Dorpsstraat intussen zal laten doorgaan. Hij is er voorstander van om de actualisatie van de inventaris af te 
wachten en de bouwaanvraag vervolgens opnieuw te beoordelen. 
 
Schepen Yves Croux is daar niet voor te vinden. Hij is - voor alle duidelijkheid - vóór dit bouwproject. De 
bouwaanvraag zal behandeld worden binnen het huidige bestaande wettelijk kader. 
 
Raadslid Serge Voncken vindt dat een zeer trieste vaststelling. De bouwkundige pareltjes van Hoeselt gaan 
verloren. De politieke fracties die nu de meerderheid uitmaken riepen voor de verkiezingen dat ze tegen 
gemeentefusies waren om de identiteit van Hoeselt te kunnen behouden. Maar nu gaat ze op deze manier 
evenzeer verloren… 
 
Raadslid Jasper Goffin verduidelijkt dat de fractie Best Groen niet per definitie tegen woonprojecten is. 
Verdichting kan je echter ook realiseren op een passende en respectvolle manier. En verdichting is hierbij niet 
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enkel en alleen maar gelijk aan appartementsbouw. Is het gemeentebestuur bereid om een woonbeleidsvisie op 
te maken en uit te schrijven? 
 
Schepen Yves Croux antwoordt dat het woonbeleidsplan van Hoeselt unaniem is goedgekeurd door de 
gemeenteraad van 25 juni 2015. Het bestaat dus wel degelijk en wordt ook effectief gebruikt als referentiekader. 
De beoordeling van bouwaanvragen gebeurt dus zeker niet ad hoc. Deze worden telkens afgetoetst aan het 
woonbeleidsplan. Dat neemt niet weg dat er een actualisatie nodig is. De maatschappij is immers geëvolueerd en 
blijft permanent in beweging. De verwijten die her en der gemaakt worden over een gebrekkige communicatie 
vindt schepen Yves Croux trouwens erg suggestief. Hij vindt niet dat hij over elke bouwaanvraag moet 
communiceren. Dat zou onwerkbaar zijn. In geval van een dossier met een openbaar onderzoek ligt dit ter inzage 
bij de dienst Omgeving waar ook bijkomende vragen gesteld kunnen worden aan de stedenbouwkundig 
ambtenaar. Iets wat trouwens sterk aan te bevelen is alvorens een oordeel te vellen. Voor grotere bouwprojecten 
en bij de realisatie van de ruimtelijke uitvoeringsplannen (RUP’s) zal schepen Yves Croux ten gepaste tijde naar de 
omwonenden stappen en hoorzittingen organiseren. 
 
Raadslid Jasper Goffin informeert vervolgens naar een stand van zaken betreffende de gemeentelijke commissie 
ruimtelijke ordening (gecoro). 
 
Schepen Yves Croux geeft aan dat er tijdens een vorige vergadering van de gemeenteraad een informele afspraak 
gemaakt werd tussen de raadsleden om de publicatie van het magazine Hoeselt Mag Gezien editie augustus af te 
wachten zodat daarin een oproep tot kandidaten gepubliceerd kon worden. Dat is intussen gebeurd. Voorlopig 
zijn er slechts 2 kandidaturen ingediend. Dus bij deze nogmaals een oproep tot kandidaten voor de gecoro. Ieder 
gemeenteraadslid mag hier trouwens de nodige ruchtbaarheid aan geven. Van zodra de gecoro is samengesteld, 
zal zij mogen oordelen over alle grotere bouwprojecten. Schepen Yves Croux zal erop toezien dat er, in 
samenspraak met de gecoro, een werkingskader wordt afgebakend zodat voor iedereen duidelijk is in welke 
dossiers de gecoro tussenkomt en in welke niet. 
 
Raadslid Serge Voncken dringt daarop nog een keer aan om te wachten met het beoordelen van de 
bouwaanvraag voor het project aan de grot in de Dorpsstraat. Hij zou graag de gecoro de gelegenheid willen 
geven hier een rol in te spelen. 
 
Schepen Yves Croux antwoordt hierop negatief. De bouwaanvraag voor het project aan de grot zal beoordeeld 
worden binnen het huidige wetgevende kader. 
 
Raadslid Fons Capiot merkt op dat er dan een beroepsprocedure te verwachten is. 
 
Schepen Yves Croux is zich daarvan bewust. Die mogelijkheid maakt deel uit van de procedure en zal - als ze zich 
voordoet - correct afgehandeld worden. 
 
Raadslid Jasper Goffin haalt vervolgens aan dat er de komende jaren met al die bouw- en woonprojecten een 
aanzienlijke bevolkingsgroei te verwachten is. Hoe gaat het gemeentebestuur hier op reageren en hoe gaat men 
hier mee omgaan? De gemeentelijke infrastructuur is hier niet op voorzien. Wanneer komt er bvb. een fatsoenlijk 
mobiliteitsplan? 
 
Schepen Yves Croux antwoordt dat de stand still in het verleden net de reden was om als gemeentebestuur iets te 
ondernemen. Vroeger was er te weinig aanbod en trokken de mensen weg. Nu keren de vele bouwprojecten zich 
een beetje tegen het bestuur omdat het voor sommigen wat veel lijkt te worden. De schepen is nochtans fier op 
het gecreëerde aanbod. Dat is een verdienste van het gemeentebestuur. Vernieuwing is goed omdat daarmee 
verouderde woningen en gebouwen worden vervangen. En ook de leefbaarheid zal erop vooruit gaan. Er wordt 
ruimte voorzien voor seniorenzorg en er wordt een sportpark gerealiseerd. Wat de capaciteit inzake mobiliteit 
van de Dorpsstraat betreft, stelt zich volgens de deskundigen van politie Bilzen-Hoeselt-Riemst geen probleem. 
Deze is wel degelijk voldoende. De opmaak van een mobiliteitsplan zit in een finale fase. Dit zal de komende 
maanden worden voorgelegd aan de gemeenteraad. 
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Raadslid Jasper Goffin weet dat er met de bevolkingsgroei sowieso meer gebruik gemaakt zal worden van de 
Dorpsstraat. Er is een perfect alternatief voorhanden langs de parallel gelegen straten. Hij pleit ervoor de mensen 
uit te nodigen om deze routes te volgen. 
 
Burgemeester Werner Raskin staat achter het gevoerde woonbeleid. De inwoners zijn tevreden met het aanbod. 
Hoeselt moet meegaan met z’n tijd. Het is aan het gemeentebestuur om de tendensen te evalueren en bij te 
sturen waar nodig. Hierbij zal er zeker ook rekening gehouden worden met de mobiliteit. 
 
Raadslid Serge Voncken benadrukt dat Best Groen zeker niet tegen nieuwkomers of nieuwe woonprojecten is. 
Maar dit kan niet zomaar eender waar en niet op een ondoordachte manier. Er ontbreekt een visie. Een gecoro is 
hoognodig. Hij zit er met ongeduld op te wachten. 
 
Burgemeester Werner Raskin wil de bestaande ingenomen ruimte blijven opwaarderen. Daarmee gaat Hoeselt 
erop vooruit zonder bijkomende open ruimte in te nemen. 
 
Raadslid Fons Capiot haalt aan dat het opwaarderen van ruimte dan toch anders zal moeten gebeuren dan bij het 
appartementsgebouw in de Smalstraat. Daar is de ondergrondse parking toegankelijk via een wagenlift. Het 
gevolg is dat je als bewoner moet aanschuiven om met je wagen in en uit je garage te geraken. Dat werkt niet. De 
bewoners doen dat dus niet en parkeren hun auto allemaal buiten langs de Dorpsstraat. Als je als schepencollege 
nog meer van dat soort dingen gaat toelaten, help je het hele dorp om zeep. Dus ruimte opwaarderen, betekent 
ook werk maken van kwalitatieve, doordachte parkeerplaatsen. 
 
Burgemeester Werner Raskin is zich hiervan bewust. Dit wordt in de toekomst anders aangepakt. 
 
 

16 Secretariaat (gemeente) - Stand van zaken sportpark - Kennisgeving 
 
Raadslid Christiaan Hex heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 29 augustus 2019. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Stand van zaken sportpark: 
Begin 2016 werden de twee Hoeseltse competitie voetbalclubs 'sterk gemotiveerd' om te fuseren tot één club. 
KAVV was hiervoor niet vragende partij, maar er was volgens het gemeentebestuur geen andere mogelijkheid. 
Het belangrijkste argument voor de gemeente was dat de infrastructuur illegaal was en moest verdwijnen. Het 
gemeentebestuur beloofde langs haar kant nieuwe infrastructuur voor de fusieploeg KVV Hoeselt langs de oude 
Nederbaan. Om de overgang vlot te laten verlopen zou de fusieclub eerst 2 jaar in Alt-Hoeselt voetballen (van 
2017 tot 2018), vervolgens 2 jaar in Hoeselt (van 2018 tot 2020) om vanaf dan in het nieuwe sportpark te kunnen 
spelen. Dit betekent dat KVV Hoeselt vanaf najaar 2020 op het nieuwe veld zou spelen. Ondertussen zou de grond 
van de oude infrastructuur verkaveld en verkocht worden. Volgens de belofte van het gemeentebestuur zou de 
fusieploeg binnen exact een jaar op de nieuwe pleinen gaan spelen. Ook voor de tennisclub en de hondenschool 
is er geen duidelijkheid. Ook zij hebben alle belang bij een vlotte voortgang van het dossier. 
 
Wat is de huidige stand van zaken in dit dossier? Wat is de concrete timing? 
 
Raadslid Serge Voncken licht het agendapunt toe. 
 
Schepen Yves Croux geeft allereerst aan dat hij zich heeft geërgerd aan de leugens die in dit agendapunt staan en 
de stemmingmakerij die ermee gepaard gaat. De fusie van de Hoeseltse voetbalclubs was absoluut geen 
verplichting vanwege de gemeente Hoeselt. Beide clubs hadden te kampen met een gebrek aan vrijwilligers en 
een gebrek aan financiële middelen. Dat is dè reden waarom ze gefuseerd zijn. De manier waarop dit agendapunt 
wordt aangebracht, is suggestief en populistisch. 
 
Wat betref de stand van zaken vertelt schepen Yves Croux dat de verwerving van de benodigde gronden niet zo 
vlot loop als verwacht. Voor een aantal percelen zal de gemeente Hoeselt moeten overgaan tot onteigening. 
Omdat de wetgeving inzake onteigeningen echter gewijzigd is, wordt er de komende maanden een nieuw dossier 
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opgemaakt zodat er zeker geen procedurefouten gemaakt worden. Om effectief tot onteigening over te gaan is er 
zodoende nog 1,5 à 2 jaar tijd nodig. Er kan ten vroegste tegen 2021 of 2022 gebouwd worden op de site van het 
sportpark. Intussen is er nog tot vorige week gespeeld en getraind op de velden in Alt-Hoeselt. Het staat daar dus 
niet leeg. De gronden in Alt Hoeselt zullen op termijn effectief verkaveld en verkocht worden. Het 
gemeentebestuur zal de gronden te koop aanbieden aan een projectontwikkelaar met de opdracht er 
vrijliggende, kwaliteitsvolle open bouwgronden van te maken en deze als dusdanig te verkopen. 
 
Wat betreft het RUP Sportpark merkt raadslid Fons Capiot op dat er een fout is gemaakt in het openbaar 
onderzoek voor de afschaf van buurtwegen. Er is vergeten om de aanpalende eigenaars aangetekend aan te 
schrijven. Men zal de procedure dus moeten hernemen. Ook hier zal er dus weer een maand of meer tijd verloren 
gaan. Hij vraagt de voorzitter van de gemeenteraad uitdrukkelijk om dit na te kijken. Hij was bij het vorige punt 
immers ook erg streng voor de administratie van de fractie Best Groen. 
 
Schepen Yves Croux erkent dat de aangehaalde fout gemaakt is. Het openbaar onderzoek zal hernomen worden. 
Op de timing van het RUP Sportpark heeft dit evenwel geen invloed. 
 
Raadslid Jasper Goffin maakt zich zorgen om de toekomst van tennisclub Jus In in Romershoven. De realisatie van 
het RUP Sportpark duurt wel heel erg lang. En hij gelooft dat zelfs 2022 onhaalbaar zal zijn. Intussen wordt er in 
Bilzen een splinternieuwe tennisaccommodatie geopend met alle voorzieningen erop en eraan. Dat betekent veel 
concurrentie voor de Hoeseltse club Jus in. Die zou wel eens in de problemen kunnen komen. 
 
Schepen Yves Croux antwoordt dat dat zou kunnen, maar dat hij hier niet in gelooft. Jus In is een ander type 
tennisclub waar het familiale en de persoonlijke begeleiding voorop staan. Hij gelooft wel degelijk in de toekomst 
van deze club. 
 
Raadslid Serge Voncken tot slot wil nog terugkomen op het feit dat schepen Yves Croux hem populistisch noemt. 
Hij ontkent dit ten stelligste. Het klopt dat alle betrokken partijen akkoord zijn gegaan met de fusie van de 
voetbalclubs. Dat is inderdaad zo, maar dan enkel omdat het gemeentebestuur had laten weten dat de 
voetbalclubs op hun bestaande locaties geen toekomst meer hadden. Men kon daar niet meer blijven. Er was 
daar niets meer mogelijk. Op die manier breng je de clubs natuurlijk het water aan de lippen. Daarom is men dan 
maar gefuseerd. Intussen is het aantal leden en het aantal toeschouwers drastisch gedaald. Het gemeentebestuur 
zou veel beter de lokale verenigingen steunen. Dat verenigingsleven is van onschatbare waarde en mag men niet 
verloren laten gaan. Nu voelen die mensen zich bij de neus genomen. 
 
 

17 Secretariaat (gemeente) - Opvolging verkeersveiligheid aan de scholen - Kennisgeving 
 
Raadslid Christiaan Hex heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 29 augustus 2019. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Opvolging verkeersveiligheid aan de scholen: 
Op de gemeenteraad van 28 maart 2019 werd een overzicht gegeven van de verkeerssituaties aan de scholen in 
alle deelgemeenten van Hoeselt. Dit overzicht kwam tot stand na gesprekken met de directies van de scholen. 
Hieruit bleek dat, behalve aan de school op de O.L.V.-parochie, er telkens sprake was van een onveilige situatie. 
Burgemeester Raskin zei ter afsluiting dat constructieve voorstellen steeds welkom waren. 
 
Een uitgewerkt en constructief voorstel voor de school in Romershoven werd op de gemeenteraad van 25 april 
2019 voorgelegd. Er werd unaniem overeengekomen om dit te bespreken op de eerstvolgende 
verkeerscommissie. Deze is op 14 mei 2019 in vergadering samengekomen. Tot op heden is er nog steeds geen 
goedgekeurd verslag. Aanstaande maandag start een nieuw schooljaar en worden ouders en kinderen opnieuw 
geconfronteerd met een status quo. 
 
Op 1 juni heeft minister Weyts een budget van 20 miljoen euro vrijgemaakt om de verkeerssituaties aan de 
scholen veiliger te maken. Voor iedere euro die de gemeente investeert, legt de Vlaamse overheid een euro bij: 1 
+ 1 gratis !!!!! Werd er een subsidiedossier opgesteld? 
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Ondertussen zijn we vandaag exact 5 maanden verder sinds de eerste tussenkomst van Best Groen op de 
gemeenteraad van maart. Zelfs een kleine vraag zoals de vraag om herstelling van de elektronische 
snelheidsmeters te Sint-Huibrechts-Hern lijkt niet te lukken. Tot op heden werken deze borden met 
snelheidsbeperking 30 km/u nog steeds niet. Wat werd er hiervoor gedaan? Graag kopie van bestelbon 
herstelling of opdracht tot herstelling per mail/brief. 
 
Graag een stand van zaken m.b.t de plannen/ondernomen acties van bevoegd Schepen Vertessen voor wat 
betreft: school Werm, school Romershoven en scholen Hoeselt centrum (Beukenlaan en Dorpsstraat). 
 
Raadslid Carine Moors licht het agendapunt toe. 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat er intussen twee gesprekken hebben plaats gevonden met de directie en 
de oudervereniging van de school in Romershoven. Heel recent was er bovendien een verkeerscommissie in klein 
comité om de geplande wegenwerken in Romershoven te bespreken. Er is een plan in opmaak om de nodige 
verkeersmaatregelen aan de school te integreren in de komende riolerings- en wegeniswerken. Hierbij wordt er 
gedacht aan verkeersplateaus, wegversmallingen en gele beklinkering om de schoolzone te accentueren en af te 
bakenen. 
 
Schepen Bert Vertessen meldt dat het sowieso de bedoeling is om in elke schoolomgeving min of meer gelijktijdig 
okerkleurige slem en belettering op het wegdek aan te brengen. Hij is van plan om deze maatregelen in te dienen 
als subsidiedossier. Op dit moment heeft trouwens nog geen enkele gemeente een subsidiedossier ingediend. Dit 
is ook logisch omdat je met een systeem van 1 EUR voor 1 EUR allereerst middelen in je gemeentebudget moet 
opnemen. Geen enkele gemeente was hierop voorzien. Om die reden worden alle Hoeseltse schoolomgevingen - 
uitgezonderd Romershoven dat afgestemd wordt op de riolerings- en wegeniswerken - volgend jaar gelijktijdig 
aangepakt. Daarnaast overweegt men in Werm vanaf 2020 het principe van de ‘schoolstraat’ en wordt in Alt-
Hoeselt de Sint-Lambertusstraat heringericht in overleg met de gemeentelijke basisschool. Voor Hoeselt centrum 
in de Dorpsstraat werd er geen nieuw advies ontvangen van de politie Bilzen-Hoeselt-Riemst. De chaos rond het 
begin en einde van de school levert daar voorlopig de meest veilige situatie op. Er is geen alternatief voorhanden. 
En in de O.L.V.-parochie verloopt het komen en gaan aan de school goed. Er wordt goed gebruik gemaakt van het 
O.L.V.-plein. Ook zij zullen okerkleurige slem krijgen. 
 
Raadslid Carine Moors vat samen dat Alt-Hoeselt nog dit jaar wordt aangepakt en dat de andere scholen nog een 
jaar moeten wachten tot 2020. 
 
Schepen Bert Vertessen bevestigt dit. Deze aanpak verloopt bovendien in overleg met de scholen. Hij gaat ermee 
aan de slag van zodra de ouderverenigingen zich vernieuwd hebben. 
 
Raadsleden Moors en Goffin vragen waarom vertegenwoordigers van het oudercomité wel ontvangen werden 
door de verkeerscommissie en raadslid Marc Bamps niet. Raadslid Bamps had nochtans erg veel tijd gestoken in 
het verzamelen van gegevens over de situatie aan de verschillende schoolomgevingen en had ook al 
vooronderzoek gedaan naar mogelijke oplossingen. Hij heeft heel wat goede ideeën die hij graag zou willen 
verduidelijken aan de verkeerscommissie. 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat hij persoonlijk contact heeft gehad met raadslid Marc Bamps en dat hij 
met hem heeft afgesproken dat hij diens ideeën zal meenemen in het overleg van de verkeerscommissie. Dat is 
een taak die is weggelegd voor de schepen van mobiliteit. Hij stelt zijn vertrouwen in de verkeersdeskundigen en 
de verkeerscommissie. 
 
Raadslid Carine Moors informeert nog  naar de vervanging van de elektronische snelheidsmeters. 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat dit past binnen het beleid van politie Bilzen-Hoeselt-Riemst. Op bepaalde 
locaties kiest men ervoor om de defecte snelheidsmeters niet meer te herstellen, maar te vervangen door 
standaard vaste verkeersborden die de maximumsnelheid aangeven. Op andere locaties worden de borden die de 
snelheid meten wel nog geplaatst. 
 



  Verslag GR 29/08/2019  11/13 

 
18 Secretariaat (gemeente) - Zwerfvuil en sluikstorten - Kennisgeving 

 
Raadslid Christiaan Hex heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 29 augustus 2019. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Zwerfvuil en sluikstorten: 
- Mobiele camera 
Beschikt onze gemeente over een mobiele camera om sluikstorters op heterdaad te kunnen betrappen? Zo ja, 
hoeveel heeft deze installatie aan de gemeente gekost? Hoe vaak is deze mobiele camera reeds in gebruik 
gesteld? Hoe vaak heeft deze mobiele camera geleid tot een PV betreffende sluikstorten? 
 
- Sluikstort en brand op illegale stortplaats autobanden te Schalkhoven 
Zijn deze uitgebrande autobanden reeds verwijderd? Is er momenteel een gevaar voor de volksgezondheid? Is het 
correct dat de gemeente deze uitgebrande autobanden zal verwijderen? Is er een PV opgesteld? Wat zijn de 
verdere stappen die het gemeentebestuur in deze zaak zal nemen? 
 
- GAS-reglement 
Is het gemeentebestuur bereid om het oprichten van een GAS-reglement rond de problematiek van zwerfvuil en 
sluikstorten op de eerstvolgende agenda van de politieraad te agenderen? 
 
Raadslid Jasper Goffin licht het agendapunt toe. In de eerste plaats vraagt hij naar de stand van zaken betreffende 
het sluikstort van autobanden in Schalkhoven. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat je alles wat hieromtrent te vertellen valt eigenlijk al kon lezen in Het 
Belang van Limburg. Er werd destijds al snel een proces-verbaal opgemaakt door de politie Bilzen-Hoeselt-Riemst. 
De politie heeft dit dossier vervolgens opgevolgd en is er aan blijven werken. Bij het parket blijft het proces-
verbaal echter zonder gerechtelijk gevolg. Recent heeft burgemeester Werner Raskin dan een aangetekende brief 
verstuurd aan de betrokken landbouwer met de boodschap het bandenstort tegen een bepaalde datum op te 
ruimen zo niet zal de gemeente Hoeselt dit doen en de kosten op hem verhalen. De burgemeester vindt het 
ronduit erg dat het gemeentebestuur deze rol op zich moet nemen en de opruiming van dit sluikstort moet 
voorfinancieren. Komende maandag zullen de gemeentelijke diensten of een externe firma in opdracht van het 
gemeentebestuur het bandenstort opruimen. 
 
Raadslid Fons Capiot raadt aan om als gemeente Hoeselt een advocaat onder de arm te nemen en de landbouwer 
via gerechtelijke weg te dwingen de autobanden op te ruimen met een dwangsom. 
 
Raadslid Jasper Goffin informeert vervolgens naar het gebruik van de mobiele camera. 
 
Burgemeester Werner Raskin verduidelijkt dat de gemeente Hoeselt effectief een mobiele camera heeft 
aangekocht. Het betrof een investering van ± 12.000,00 EUR. De toenmalige milieuambtenaar heeft destijds de 
nodige opleidingen gevolgd, maar is dan met pensioen gegaan. Het blijkt de afgelopen maanden moeilijk om 
gekwalificeerd personeel te vinden binnen het vakgebied milieu. Zowel medewerkers van de dienst Omgeving als 
de Technische Dienst zullen daarom de nodige opleidingen m.b.t. de mobiele camera gaan volgen. Op dit ogenblik 
is de mobiele camera in gebruik in het recyclagepark. 
 
Tot slot vraagt raadslid Jasper Goffin naar de intenties van het gemeentebestuur inzake een GAS-reglement. 
 
Burgemeester Werner Raskin geeft aan dat hij heel recent contact heeft genomen met de nieuwe burgemeester 
van Bilzen Johan Sauwens met het verzoek om op het niveau van politiezone Bilzen-Hoeselt-Riemst tot een 
gezamenlijk GAS-reglement te komen en ook een gezamenlijk GAS-ambtenaar aan te stellen. Als burgemeester 
van Hoeselt is hij uitdrukkelijk vragende partij om op dit vlak samen te werken. Eerstdaags is er een politiecollege 
waar dit voorstel verder uitgewerkt zal worden om het vervolgens voor te leggen aan de politieraad. 
 
De gemeenteraad gaat unaniem akkoord om dit agendapunt op de politieraad te agenderen. 
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19 Secretariaat (gemeente) - Patrimonium - Kennisgeving 
 
Raadslid Christiaan Hex heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 29 augustus 2019. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Patrimonium: 
Bezit het OCMW of de gemeente Hoeselt gronden gelegen in gewestbestemming natuurgebied? 
 
Raadslid Jasper Goffin licht het agendapunt toe. Hij stelt bovenstaande vraag omdat hij weet heeft van een 
regeling inzake boscompensatie via het Agentschap Natuur & Bos. Als je als gemeente of OCMW natuurgebied ter 
beschikking stelt om te herbebossen kan je hiervoor financieel vergoed worden. Dat is een win-win situatie. 
 
Schepen Yves Croux antwoordt dat het OCMW Hoeselt niet over dergelijke gronden beschikt, maar dat dat voor 
de gemeente Hoeselt wel het geval is. Hij vindt het voorstel van raadslid Jasper Goffin een goede suggestie en laat 
dit verder onderzoeken door de dienst Omgeving. 
 
 

20 Secretariaat (gemeente) - Kappen van bomen op het kerkhof te Hern - Kennisgeving 
 
Raadslid Christiaan Hex heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 29 augustus 2019. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Kappen van bomen op het kerkhof te Hern: 
Wie is verantwoordelijk voor het kappen van 2 prominente bomen aan de toegang naar het kerkhof van Hern? 
Wat is de reden van deze kapping? Op welke manier worden deze gekapte bomen gecompenseerd? 
 
Raadslid Jasper Goffin licht het agendapunt toe. Hij vraagt om de gekapte bomen te compenseren door de 
aanplant van 10 nieuwe bomen van een respectabele leeftijd en grootte. 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat de bomen gekapt werden zonder medeweten van hemzelf of het 
diensthoofd Technische Dienst. Dit was een instant beslissing van een ploegbaas bij de plaatsing van de nieuwe 
poort aan het kerkhof in Sint-Huibrechts-Hern. Hij was van mening dat de bomen gerooid moesten worden om 
toekomstige wortelschade aan de constructie te vermijden. De schepen geeft aan dit zelf ook ten zeerste te 
betreuren te meer omdat er ook andere voor de hand liggende oplossingen voor dit probleem waren. 
 
In de planning van de Technische Dienst was al voorzien om de kiezelparking aan het kerkhof in Sint-Huibrechts-
Hern te vergroenen. Bij deze ingreep zullen 6 nieuwe bomen aangeplant worden op de parking en 2 nieuwe 
bomen op het kerkhof. Daarmee worden de gekapte bomen gecompenseerd. 
 
Raadslid Jasper Goffin kan zich hier in vinden. 
 
 

21 Secretariaat (gemeente) - Milieuraad Hoeselt - Kennisgeving 
 
Raadslid Christiaan Hex heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 29 augustus 2019. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Milieuraad Hoeselt: 
Wat is de reden dat de samenstelling en werking van de Milieuraad nog steeds niet ter goedkeuring wordt 
voorgelegd aan de gemeenteraad? 
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Raadslid Jasper Goffin licht het agendapunt toe. 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat de voorzitters van de gemeentelijke adviesraden gecontacteerd zullen 
worden met het verzoek hun statuten en huishoudelijk reglement te vernieuwen en met de boodschap dat zij hun 
vernieuwde samenstelling moeten doorgeven aan de gemeentelijke administratie om deze te agenderen op de 
gemeenteraad. 
 
 

22 Secretariaat (gemeente) - PV voor voorlopige oplevering na wegenwerken N730 - Kennisgeving 
 
Raadslid Christiaan Hex heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 29 augustus 2019. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
PV voor voorlopige oplevering na wegenwerken N730: 
Alle bomen op het nieuw aangelegde deel van de N730 zijn afgestorven en dienen dit najaar vervangen te 
worden. Zal het gemeentebestuur deze opmerking bijkomend toevoegen aan het PV van voorlopige oplevering 
wegenwerken N730? 
 
Raadslid Jasper Goffin licht het agendapunt toe. 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat hij deze bemerking zeker zal doorgeven aan het Agentschap Wegen & 
Verkeer. Indien nog mogelijk zal hij ze tevens laten opnemen in het proces-verbaal van voorlopige oplevering 
zoals gevraagd. 
 
 
De zitting wordt voor gesloten verklaard om 21u50. 


